
RM.0002.11.2011  
 

P R O T O K Ó Ł  Nr XI/2011 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZCZYRKU 

odbytej w dniu 31 maja 2011 r. 
w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego  

         _____________________________________________ 
 
Obecni:                   15  radnych według załączonej listy obecności 
      Burmistrz Miasta  - P. Wojciech Bydliński 
      Z-ca Burmistrza Miasta - P. Wojciech Kufel  
      Skarbnik Miasta  - P. Kazimiera Egielman   

Radca Prawny   - P. Grzegorz Widerski                       
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie porządku 

obrad.  
2. Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 26 kwietnia 

2011r. oraz Sesji Nadzwyczajnych odbytych w dniu 19 kwietnia 2011r. i 28 
kwietnia 2011r. 

3. Wystąpienie zaproszonych gości. 
4. Informacja Burmistrza Miasta o bieżącej działalności. 
5. Informacja Przewodniczących o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym.  
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz przewodniczących Zarządów Osiedli. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
7. Dokonania zmian budżetu Miasta Szczyrk na 2011r. 
8. Zmiany uchwały Nr VI/14/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 22 lutego 

2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Szczyrk na lata 2011-2020. 

9. Zmiany Uchwały Nr LXIX/370/2010 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 26 
października 2010 roku w sprawie określenia wysokości stawek opłaty 
miejscowej, zmienionej uchwałą Nr V/11/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z 
dnia 25 stycznia 2011 roku, uchwałą Nr VII/19/2011 Rady Miejskiej w 
Szczyrku z dnia 29 marca 2011 roku i uchwałą nr IX/24/2011 Rady 
Miejskiej w Szczyrku z dnia 26 kwietnia 2011 roku. 

10. Upoważnienia Burmistrza Miasta Szczyrk do przystąpienia do Porozumienia 
Między Burmistrzami w ramach „Porozumienia gmin powiatu bielskiego na 
rzecz zrównoważonej energii”. 

11. Rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Szczyrku.  
12. Zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i cofania stypendiów 

sportowych oraz przyznawania nagród i wyróżnień dla zawodników  
i trenerów za osiągnięcie wysokich wyników sportowych we 
współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym. 

13. Informacja n/t opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie pisma Adwokata Pana 
Janusza Gałkowskiego reprezentującego Spółkę dla zagospodarowania 
Wspólnot Leśnych w Szczyrku.  

14. Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w punkcie 6 porządku obrad.   
15. Wolne wnioski. 
16. Zakończenie sesji. 
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Ad 1.  
 
XI Sesję Rady Miejskiej w Szczyrku otworzył i obradom przewodniczył 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni BYRDY. Na wstępie powitał radnych 
oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że  
z ustawowego składu Rady Miejskiej w Szczyrku liczącego 15 Radnych w sesji 
uczestniczy 15 radnych, co zapewnia prawomocność obrad. 
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad, który radni 
otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie porządku 
obrad.  

2. Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 26 
kwietnia 2011r. oraz Sesji Nadzwyczajnych odbytych w dniu 19 kwietnia 
2011r. i 28 kwietnia 2011r. 

3. Wystąpienie zaproszonych gości. 
4. Informacja Burmistrza Miasta o bieżącej działalności. 
5. Informacja Przewodniczących o pracach Komisji w okresie 

międzysesyjnym.  
6. Interpelacje i zapytania radnych oraz przewodniczących Zarządów 

Osiedli. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
7. Dokonania zmian budżetu Miasta Szczyrk na 2011r. 
8. Zmiany uchwały Nr VI/14/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 22 

lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Szczyrk na lata 2011-2020. 

9. Zmiany Uchwały Nr LXIX/370/2010 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 
26 października 2010 roku w sprawie określenia wysokości stawek 
opłaty miejscowej, zmienionej uchwałą Nr V/11/2011 Rady Miejskiej  
w Szczyrku z dnia 25 stycznia 2011 roku, uchwałą Nr VII/19/2011 Rady 
Miejskiej w Szczyrku z dnia 29 marca 2011 roku i uchwałą nr 
IX/24/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 26 kwietnia 2011 roku. 

10. Upoważnienia Burmistrza Miasta Szczyrk do przystąpienia do 
Porozumienia Między Burmistrzami w ramach „Porozumienia gmin 
powiatu bielskiego na rzecz zrównoważonej energii”. 

11. Rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Szczyrku.  
12. Zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i cofania stypendiów 

sportowych oraz przyznawania nagród i wyróżnień dla zawodników  
i trenerów za osiągnięcie wysokich wyników sportowych we 
współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym. 

13. Informacja n/t opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie pisma Adwokata 
Pana Janusza Gałkowskiego reprezentującego Spółkę dla 
zagospodarowania Wspólnot Leśnych w Szczyrku.  

14. Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w punkcie 6 porządku 
obrad.   

15. Wolne wnioski. 
16. Zakończenie sesji. 

 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w wolnych wnioskach w pkt 15 będzie 
uczestniczył Prezes Szczyrkowskiego Związku Ośrodka Narciarskiego  
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P. Stanisław Richter, który przedstawi koncepcję rozwoju i dalszego 
funkcjonowania ON Czyrna-Solisko. 
 
Poddany pod głosowanie porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (15 
gł. ”za”). 
 
 
Ad 2. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z Sesji Rady Miejskiej 
odbytej w dniu 26 kwietnia 2011r. oraz z Sesji Nadzwyczajnych odbytych  
w dniu 19 kwietnia 2011r. i 28 kwietnia 2011r. zostały wyłożone do wglądu  
w biurze Rady. Do protokołów nie wniesiono zastrzeżeń. Następnie 
Przewodniczący Rady poddał je pod głosowanie: 
 
PROTOKÓŁ Nr VIII/2010 z Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Szczyrku 
odbytej w dniu 19 kwietnia 2011r. poddany pod głosowanie został 
zatwierdzony (13 ”za”, 2 gł. ”wstrz.się”). 
 
PROTOKÓŁ Nr IX/2011 z Sesji Rady Miejskiej w Szczyrku odbytej w dniu 
26 kwietnia 2011r. poddany pod głosowanie został zatwierdzony (13 gł. 
”za”, 2 gł. ”wstrz.się”). 
 
PROTOKÓŁ Nr X/2010 z Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Szczyrku 
odbytej w dniu 28 kwietnia 2011r. poddany pod głosowanie został 
zatwierdzony (14 gł. ”za”, 1 gł. ”wstrz.się”). 
 
 
Ad 3.  
 
W tym pkt zaproszeni goście - nie uczestniczyli XI Sesji RM w Szczyrku.  
 
 
Ad 4. 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński przedstawił informację o bieżącej 
działalności w okresie między sesjami oraz realizacji zadań w ramach Projektu 
Kluczowego. Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Z-ca Burmistrza Miasta P. Wojciech Kufel przedstawił informację o zadaniach 
realizowanych w oświacie w okresie międzysesyjnym. Informacja stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
Następnie zaprosił Radnych do uczestnictwa w obchodach 100 –lecia ZSPiG Nr 
2 w Szczyrku.  
 
 
Ad 5. 
 
Informacja Przewodniczących o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów P. Dorota Walaszek 
poinformowała, że Komisja  na posiedzeniu w dniu 10 maja 2011r. omawiała 
tematy związane z podsumowaniem wykonania budżetu za I kwartał oraz 
bieżących spraw. Zasygnalizowała trudną sytuację finansową miasta  
i przekroczenia na wynagrodzenia w placówkach oświatowych. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej P. Andrzej Łaciak poinformował, 
że Komisja w okresie międzysesynym odbyła swoje spotkanie w dniu 18 maja 
2011r. z udziałem pozostałych Radnych niebędących członkami Komisji. 
Głównymi tematami posiedzenia było: 
 omówienie dalszego funkcjonowania Zakładu Rehabilitacji w Szczyrku  

(z udziałem Pani Renaty Rosowskiej - Prezes Fundacji Towarzystwa 
Szkolnego im. Reja Bielsko-Biała), 

 omówienie zagadnień związanych z funkcjonowaniem komunikacji 
publicznej na terenie Szczyrku (z udziałem P. Marka Małacha PKS Bielsko-
Biała jak również członka Zarządu P. Stanisława Pięta), 

 omówienie tematu związanego z Bieniatką (z udziałem Wójta Gminy 
Wilkowice P. Mieczysława Rączka oraz Przewodniczącego Rady Gminy  
P. Bartosza Olma). 

 
Przewodniczący Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki i Promocji  
P. Krzysztof Nikiel poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym 
spotkała się w dniu 12 maja 2010r. oraz 18 maja 2011r. Podczas posiedzenia 
omawiano temat związany z kalendarzem imprez wiosna – lato 2011 
przedstawiony przez Dyrektor MOKPiI P. Sabinę Bugaj jak również dalsze 
funkcjonowanie Skatepark-u. Ponadto pozytywnie zaopiniowano projekt 
uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów sportowych, 
nagród, wyróżnień. Poinformował, że na posiedzeniu Komisji goszczono 
Przedstawicieli Zarządu SSR LZS „Sokół” Szczyrk: P. Józefa Laszczak i Stefana 
Hula, którzy przedstawili problemy klubu m.in. brak magazynu dla sprzętu 
sportowego. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Radny P. Borys Matlak 
poinformował, że na posiedzeniu Komisji w dniu 23 maja 2011r. omówiono  
i pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały upoważniającej Burmistrza Miasta 
Szczyrk do przystąpienia do porozumienia między Burmistrzami w ramach 
„Porozumienia gmin powiatu bielskiego na rzecz zrównoważonej energii” jak 
również sprawy bieżące (odpady wielkogabarytowe). 
   
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej P. Alicja 
Kołaszewska poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 24 maja 2011r. 
omówiono następujące tematy:  

 Komisja negatywnie zaopiniowała propozycję reorganizacji obsługi 
finansowo-administracyjnej szkół,  

 omówiono wykonanie budżetu za I kwartał 2011r. przez placówki 
oświatowe (przekroczone wykonanie na wynagrodzeniach),  

 omówiono analizę projektów organizacyjnych placówek oświatowych na 
rok szkolny 2011/2012 wraz z propozycjami na dalsze lata,  

 omówiono działania związane z inwestycjami w szkołach i przedszkolu, 
 omówiono przygotowania związane z obchodami 100-lecia ZSPiG Nr 2  

w Szczyrku oraz 
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 rozważano możliwość dowożenia dzieci do szkoły z Salmopola.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej P. Bożena Dziedzic poinformował, że 
Komisja w okresie międzysesyjnym spotkała się w dniu 20 maja 2011r. 
Podczas posiedzenia omówiono temat związany z rozpatrzeniem skargi Spółki 
dla Zagospodarowania Wspólnot Leśnych w Szczyrku na działalność 
Burmistrza Miasta Szczyrk dot. bezprawnego przejęcia terenu. Komisja po 
zapoznaniu się z materiałami nie zajęła stanowiska w przedmiotowym zakresie 
ze względu na toczące się postępowanie administracyjne. Poinformowała, że 
więcej informacji w przedmiotowym zakresie przedstawi Radca Prawny  
P. Grzegorz Widerski. 
 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy poinformował, że Rada Miejska  
w Szczyrku przekaże 1 500 zł. na obchody 100 –lecia ZSPiG Nr 2 w Szczyrku.  
Następnie nawiązał do Uchwały podjętej w dniu 28 kwietnia 2011r. na Sesji 
Nadzwyczajnej Nr X/2011 w sprawie wyrażenia intencyjnej zgody udzielenia 
zwolnień w podatku od nieruchomości od budowli skoczni narciarskich na 
2012 rok i konieczności wstawienia się do Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Katowicach w celu wyjaśnienie przedmiotowej kwestii. Wyjaśnił, że na dzień 
dzisiejszy najprawdopodobniej kolej z Jaworzyny na Skrzyczne nie powstanie. 
Uważa, że Rada Miejska w Szczyrku zrobiła wszystko, co było w jej mocy m.in. 
wyraziła wolę i chęć powstania kolei przekazując teren pod inwestycję. 
Kolejnym tematem poruszonym przez Przewodniczącego Rady to spotkanie  
w dniu 28 maja 2011r. Zarządu „STOWAG-u”.  
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy ponownie zawnioskował o przedstawienie 
informacji o bieżącej działalności Burmistrza Miasta w wersji elektronicznej. 
 
Ponadto nawiązał do budowy sieci kanalizacji sanitarnej na terenie miasta. 
Poinformował, że we wszystkich dokumentach, w budżecie na 2010 rok 
widnieje zapis dot. projektu budowy kanalizacji sanitarnej przy ul. Myśliwskiej  
i ul. Orzechowej w Szczyrku. Podkreślił, że pominięto przeprowadzenie 
kanalizacji sanitarnej na ul. Orzechowej przy której znajdują się dwa budynki 
mieszkalne. Powiedział, że nie wie jak to się stało, ale oczekuje przedstawienia 
wyjaśnień w tym zakresie.  
 
      
Ad 6. 
 
Zapytania i interpelacje. 
 
Radna P. Dorota Walaszek zapytała w temacie zaawansowania procesu zbycia 
budynku przy ul. Beskidzkiej 99 jak również Ośrodka „Włókniarz”. Następnie 
zwróciła się do Burmistrza o przedstawienie szerszej informacji n/t wizytacji na 
trasach biegowych. Ponadto zapytała o termin udostępnienia młodzieży boiska 
przy ZSPiG Nr 1 jak również toczące się postępowanie w tej sprawie. Kolejnym 
tematem poruszonym przez P. Dorotę Walaszek to organizacja Letniego Grand 
Prix w skokach narciarskich i ewentualne koszty poniesione przez miasto 
(strona finansowa). 
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Radny P. Andrzej Łaciak ponownie nawiązał do zniszczeń po sezonie zimowym 
na terenie miasta w odniesieniu do infrastruktury (zniszczone znaki drogowe).  
Ponadto zaapelował o umieszczenie donic z kwiatami na chodnikach  
w miejscach wyjazdu z dróg bocznych (ul. Ogrodowa - brak widoczności) w celu 
uniemożliwienia parkowania samochodów oraz zapewnienia bezpieczeństwa.  
Następnie odniósł się do wypowiedzi P. Doroty Walaszek dot. boiska przy ZSPiG 
Nr 1 i zapytał o nadzór inwestorski jak również o stan prawny. 
Kolejną kwestią poruszoną przez P. Andrzeja Łaciak to brak realizacji inwestycji 
pn. budowa kolej z Jaworzyny na Skrzyczne. Zawnioskował o wystąpienie do 
COS w Warszawie z oficjalnym zapytaniem o prawdopodobieństwo realizacji 
inwestycji na Skrzyczne.   
 
Radny P. Łukasz Franasik przypomniał, że istnieje przepis drogowy mówiący, 
że nie wolno parkować na odcinkach o długości 10 m licząc od wyjazdu z drogi 
bocznej. 
 
Radna P. Krystyna Radecka zwróciła się o przedstawienie informacji w temacie 
pozimowych i popowodziowych remontów ulic Górska i Grzybowa oraz mostek 
nad hotelem Klimczok w Biłej. 
 
Radny P. Krystian Harazin zapytał o remont ul. Uzdrowiskowej i potoku  
w Dunacim. Zwrócił się o przedstawienie harmonogramu prac pozimowych. 
Zasygnalizował konieczność remontu muru nad Żylicą naprzeciw OSP. 
 
Radny P. Stefan Przybyła zapytał o kosztorys ewentualnego wyburzenia DW 
„Włókniarz”. Następnie zapytał czy zostanie uregulowany i umocniony brzeg 
rzeki Żylica na odcinku od bazy PK do granicy Buczkowicami w związku  
z realizacją zadania pn. „Rozbudowa i modernizacja ścieżki rowerowo-pieszej  
w Szczyrku (Deptak nad Żylicą i dalej w kierunku Buczkowic) oraz 
zagospodarowanie terenu Centrum Miasta Szczyrk”. Ponadto zwrócił się  
o udzielenie informacji n/t Wspólnot Leśnych „Palarusy”. 
 
Radny P. Andrzej Jastrzębski zapytał o zakres przeprowadzonych kontroli 
przydomowych oczyszczalni biologicznych ścieków. Następnie nawiązał do 
budowy ścieżki rowerowo-pieszej i zasygnalizował zbyt wysoki krawężnik do 
podłoża (od strony rzeki). Zaznaczył, że mieszkańcy zgłaszają zbyt wysoki 
krawężnik i wyrażają obawę braku możliwości dojazdu do swoich posesji. 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy zwrócił się do Burmistrza Miasta  
o zorganizowanie spotkania z mieszkańcami Bieniatki w terminie do połowy  
m-ca czerwca.  
 
Radny P. Borys Matlak poruszył temat związany z progami zwalniającymi lub 
wysepki. Zwrócił się o rozeznanie w tym zakresie. Następnie zwrócił się do 
Burmistrza Miasta o wyrażenie opinii n/t propozycji Gminy Wilkowice. Kolejną 
kwestią poruszoną przez P. Borysa Matlak to wykonanie nawierzchni asfaltowej 
(deptak) do czasu rozpoczęcia tegorocznego TKB.   
 
Radny P. Krzysztof Heller zwrócił się o podwyższenie muru oporowego na 
wysokości posesji przy ul. Wiślańskiej 14. Po burzliwych opadach płynący obok 
potok zagraża tej posesji. Zapytał o termin podjęcia prac w tym zakresie. 
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Ponadto poinformował również o rozprzestrzeniającej się w Salmopolu trującej 
rośliny barszcz Sosnowskiego i zwrócił się o możliwość wykoszenia. 
 
Radna P. Bożena Dziedzic wraziła zaniepokojenie nadmiernym rozmnażaniem 
się żmij na naszych polach.  Zaproponowała umieszczenie informacji w Gazecie 
Szczyrkowskiej dot. wykaszania traw przez właścicieli posesji. Kolejnym 
tematem poruszonym przez P. Bożenę Dziedzic to wystawianie przez niektóre 
restauracje swoich reklam oraz tablic z menu na chodnik, co zawęża przejście 
dla pieszych. 
 
Radna P. Danuta Kubaszek zapytała o możliwość wykonania kosztorysu 
naprawy ulicy na Zahańderkę oraz wykaz prac jakie zostaną wykonane  
w ramach remontu ul. Widokowej. Ponadto zapytała o możliwość wzbogacenia 
wyposażenia placów zabaw w Salmopolu.  
 
Radny P. Krzysztof Nikiel zaapelował o ponowienie pisma do Zarządu Dróg  
w sprawie zamontowania świateł pulsacyjnych na przejściu dla pieszych  
w centrum miasta, gdzie już niejednokrotnie dochodziło do wypadków, w tym 
śmiertelnych. Ponadto zwrócił się o przesunięcie tablicy informacyjnej z ofertą 
hoteli, gdyż obecnie tablica stoi na środku chodnika przy przystanku 
autobusowym w Centrum Miasta w kierunku Bielska-Białej.  
 
Radny P. Adrian Szkaradnik podziękował za dotychczasowe remonty placów 
zabaw dla dzieci.  
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 P. Leszek Krzyszkowski podziękował za 
sprawnie przeprowadzoną akcję odbioru odpadów wielkogabarytowych 
jednocześnie zaproponował przeprowadzenie takiej akcji dwa razy w roku. 
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 6 P. Kazimierz Sieracki zwrócił się  
o remont koryta rzeki na wysokości ul. Akacjowej, gdzie drzewa rozsadzają 
korzeniami umocnienie koryta.    
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 3 P. Piotr Strzelczyk zapytał  
o zabezpieczenie środków popowodziowych potoku na ul. Cichej. Następnie 
zapytał Radnych ze swojego okręgu, co spełnili w pierwszym półroczu swojej 
kadencji ze swoich obietnic przedwyborczych.  
 
Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 7 P. Danuta Kubaszek nawiązała do 
zbiórki odpadów wielkogabarytowych i powiedziała o widocznych efektach 
organizowanej, co roku akcji.  
 
 
Ad 7. 
 
Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu miasta Szczyrk na 2011r. 
przedstawiła Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman. Poinformowała, że do 
Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r.  
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczyrk 2011r. w załączniku Nr 1 
„Dochody budżetu Miasta na rok 2011” wprowadza się następujące zmiany:  
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w dziale 756 DOCHODY OD OSÓB PRAWNYCH, OD OSÓB FIZYCZNYCH  
I OD INNYCH JEDNOSTEK NIEPOSIADAJĄCYCH OSOBOWOŚCI PRAWNEJ 
ORAZ WYDATKI ZWIĄZANE Z ICH POBOREM – zwiększa się dochody  
z odsetek od nieruchomości wpłat z tytułu podatków i opłat oraz podatku od 
czynności cywilno-prawnych w kwocie 103 578 zł.  
w dziale 801 OŚWIATA I WYCHOWANIE – zmniejsza się dochody w związku  
z przesunięciem realizacji zadania unijnego „Przedszkole naszą dumą” o kwotę 
103 263 zł. 
 
Ogółem zwiększa się dochody o kwotę 315 zł. 
 
 
Natomiast w załączniku Nr 2 „Wydatki budżetu Miasta Szczyrk na rok 
2011” wprowadza się następujące zmiany: 
w dziale 600 TRANSPORT I ŁĄCZNOŚĆ – zwiększa się wydatki na 
przygotowanie niezbędnej dokumentacji technicznej do przetargów w ramach 
remontów popowodziowych finansowanych przez MSWiA w kwocie 17 150 zł.. 
w dziale 710 DZIAŁALNOŚĆ USŁUGOWA – zwiększa się wydatki na plan 
zagospodarowania przestrzennego o kwotę 15 000 zł. 
w dziale 801 OŚWIATA I WYCHOWANIE – zmniejsza się wydatki w związku  
z przesunięciem realizacji zadania unijnego „Przedszkole naszą dumą” o kwotę 
104 835 zł. 
w dziale 900 GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA ŚRODOWISKA – 
zwiększa się wydatki na zadanie „Naprawa zniszczonego w czasie powodzi 
koryta potoku Dunacie na całym odcinku, naprawa zapór rumoszowych” 
finansowanych przez WFOŚiGW o kwotę 73 000 zł. 
 
Ogółem zwiększa się wydatki o kwotę 315 zł. 
 
Zmienia się załącznik nr 4 do  Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r. „Przychody i rozchody w 2011 r.”, który 
otrzymuje brzmienie jak załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. 
Zmienia się załącznik nr 5 do  Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r. „Dochody i wydatki związane  
z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 
zleconych odrębnymi ustawami w 2011r.”, który otrzymuje brzmienie jak 
załącznik nr 2 do niniejszej uchwały. 
Zmienia się załącznik nr 6 do  Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r. „Dochody i wydatki związane  
z realizacją własnych zadań bieżących gmin z dotacji otrzymanych  
z budżetu państwa w 2011 roku”, który otrzymuje brzmienie jak załącznik Nr 
3 do niniejszej uchwały. 
 
Budżet po zmianach wynosi: 
DOCHODY – 27 941 585 zł. 
WYDATKI – 30 071 334 zł. 
 
Źródłem  pokrycia  deficytu  w  kwocie 2 129 749 zł.  będzie  pożyczka  
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w kwocie 20 404 zł. oraz 
przychód ze sprzedaży papierów wartościowych w kwocie 2 109 345 zł. 
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Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
UCHWAŁA Nr XI/31/2011 
w sprawie: dokonania zmian budżetu Miasta Szczyrk na 2011r. została 
podjęta jednogłośnie (15 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 8. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr VI/14/2011 
Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 22 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczyrk na lata 2011-2020 
przedstawiła Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman. Następnie omówiła 
załącznik Nr 3 do niniejszej uchwały: „Objaśnienia przyjętych wartości do WPF 
na lata 2011-2020”. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt przedmiotowej uchwały, a następnie 
poddał go pod głosowanie.  
 
 
UCHWAŁA Nr XI/32/2011 
w sprawie: zmiany uchwały Nr VI/14/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku  
z dnia 22 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Szczyrk na lata 2011-2020 została podjęta 
jednogłośnie (15 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 9. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr LXIX/370/2010 
Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 26 października 2010 roku w sprawie 
określenia wysokości stawek opłaty miejscowej, zmienionej uchwałą Nr 
V/11/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 25 stycznia 2011 roku, uchwałą 
Nr VII/19/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 29 marca 2011 roku  
i uchwałą nr IX/24/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 26 kwietnia 2011 
roku przedstawił Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman. Poinformowała, że 
zmiany polegają na uzupełnieniu wykazu inkasentów (7 pozycji), którzy złożyli 
deklarację i są upoważnione do pobierania opłaty miejscowej na terenie miasta 
odwołano (2 pozycje). 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr XI/33/2011 
w sprawie: zmiany Uchwały Nr LXIX/370/2010 Rady Miejskiej w Szczyrku 
z dnia 26 października 2010 roku w sprawie określenia wysokości stawek 
opłaty miejscowej, zmienionej uchwałą Nr V/11/2011 Rady Miejskiej  
w Szczyrku z dnia 25 stycznia 2011 roku, uchwałą Nr VII/19/2011 Rady 
Miejskiej w Szczyrku z dnia 29 marca 2011 roku i uchwałą nr IX/24/2011 
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Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 26 kwietnia 2011 roku została podjęta 
jednogłośnie (15 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 10. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta 
Szczyrk do przystąpienia do Porozumienia Między Burmistrzami w ramach 
„Porozumienia gmin powiatu bielskiego na rzecz zrównoważonej energii” 
przedstawił Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska P. Borys Matlak. 
Poinformował, że na posiedzeniu Komisji w dniu 23 maja 2011r. uczestniczyli 
Przedstawiciele Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. z Bielska-Białej, którzy 
omówili obowiązki jak również zalety przystąpienia do porozumienia. Projekt 
CITY_SEC obejmuje gminy i miasta powiatu bielskiego do przystąpienia do 
europejskiej inicjatywy „Porozumienie Burmistrzów” – „Covenant of Mayors”. 
Głównym założeniem jest realizacja projektów w zakresie zrównoważonej 
energii na lata 2011-2020. Jednym z takich kierunków są działania pro 
energetyczne – przyspieszenie zmian zachodzących na rynku energetycznym, 
zwiększenie efektywności i użycia odnawialnych źródeł energii oraz przede 
wszystkim zmniejszenia emisji CO2 (przynajmniej o 20%).  
W związku z powyższym wszystkie gminy przystępując do „Porozumienia 
Burmistrzów” zobowiązują się do opracowania Planu na rzecz zrównoważonej 
energii w ciągu jednego roku od daty podpisania. 
Poinformował, że uczestnictwo w porozumieniu nie gwarantuje źródeł 
finansowania, ale daje możliwość ich pozyskania. Z kolei nie zrealizowanie 
Planu Działania w okresie uczestnictwa w „Porozumieniu Burmistrzów” nie 
będzie skutkowało konsekwencjami finansowymi, gdyż działania w ramach 
porozumienia są formą deklaracji, planów i są zamierzeniem do działań.  
Poinformował, że Komisja Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała w/w 
projekt uchwały. 
P. Borys Matlak uważa, że należy przystąpić do porozumienia i jako 
Przewodniczący Komisji zarekomendował przyjęcie przedstawionego projektu 
uchwały.  
 
Radna P. Dorota Walaszek zapytała o konieczność przystąpienia do 
porozumienia jak również zapytała o wniesieniu wkładu własnego. 
W odpowiedzi P. Borys Matlak wyjaśnił, że przystąpienie do porozumienia 
wszystkich gmin powiatu bielskiego umożliwi wspólne pozyskanie środków 
unijnych w pierwszej kolejności w latach 2013-2020.  
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński nawiązując do wypowiedzi P. Borysa 
Matlak dodał, że dyrektywa unijna wskazuje na zmniejszenie emisji CO2 jak 
również przyspieszenie zmian zachodzących na rynku energetycznym, 
zwiększenie efektywności i użycia odnawialnych źródeł energii przynajmniej  
o 20% do roku 2020 (3x20).  
Uważa, że zasadnym jest przystąpienie do programu, gdyż najprawdopodobniej 
w najbliższym czasie rząd nałoży na jednostki samorządu terytorialnego 
obowiązek redukcji CO2. Natomiast gminy powiatu bielskiego przystępując do 
„Porozumienia Burmistrzów” będą traktowane priorytetowo przy aplikacji 
źródeł finansowania na realizację projektów. 
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Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr XI/34/2011 
w sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta Szczyrk do przystąpienia do 
Porozumienia Między Burmistrzami w ramach „Porozumienia gmin 
powiatu bielskiego na rzecz zrównoważonej energii” została podjęta 
jednogłośnie (15 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 11.  
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Szczyrku udzieliła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej P. Bożena 
Dziedzic. Poinformowała, że Komisja rozpatrzyła skargę na posiedzeniu w dniu 
12 kwietnia 2011r. Po szczegółowym zapoznaniu się z przedmiotową sprawą 
uznano skargę za bezzasadną. Na Sesji RM odbytej w dniu 26 kwietnia 2011r. 
została przedstawiona opinia Komisji Rewizyjną, skarga została wycofana  
z porządku obrad. W związku z powyższym na dzisiejszą Sesję RM 
przygotowano przedmiotowy projekt uchwały.   
 
Radca Prawny P. Grzegorz Widerski poinformował, że zarzuty dotyczyły 
podjęcia przez Burmistrza Miasta Szczyrk działań komunalizacyjnych  
w sprawie  bezprawnego przejęcia nieruchomości Hali Jaworzyna. 
Poinformował, że ze szczegółowej analizy wynika, że gmina Szczyrk nie 
prowadziła w stosunku do nieruchomości Hali Jaworzyna postępowania 
komunalizacyjnego w myśl ustawy z dnia 10 maja 1990 r. przepisy 
wprowadzające ustawę o samorządzie terytorialnym i ustawy o pracownikach 
samorządowych. Ponadto nie można mówić o bezprawnym przejęciu terenu, 
gdyż Gmina Szczyrk była wpisana w księdze wieczystej jak i Lwh. Natomiast 
Gmina Szczyrk złożyła wniosek o uaktualnienie wpisu. Następnie Sąd 
Rejonowy Wydział Ksiąg Wieczysto-Księgowych w  Bielsku-Białej dokonał wpisu 
prawa własności w księdze wieczystej i uwidoczniono Gminę Szczyrk jako 
właściciela.    
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr XI/35/2011 
w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Szczyrku. 
została podjęta (13 gł. ”za”, 1 gł. ”przeciw” – P. Krystian Harazin, 1 gł. 
”wstrz.się”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Radny P. Krystian Harazain uzasadnił swoje głosowanie („przeciw”). 
Wytłumaczył, że nie znalazł nigdzie paragrafu, na mocy którego można byłoby 
zlikwidować wspólnotę. Poinformował, że nie zgadza się z przygotowanym 
uzasadnieniem do niniejszej uchwały, gdyż przedstawia ono poszczególne 
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działania Urzędu dot. wnioseku o założenie księgi wieczystej. Ponadto o w/w 
działaniach podjętych w 2007r. do 2011r. nie poinformowano Rady Miejskiej.  
 
Radny P. Borys Matlak powiedział, że „wstrz.się” od głosu ze względu na różną 
interpretację. Z jednej strony opinia prawna z drugiej opinia mieszkańców. 
Uważa, że wyjaśnienia powinny odbywać się na zasadzie konfrontacji. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej P. Bożena Dziedzic poinformowała, że jest 
to bardzo trudna sprawa. Zaznaczyła, że komisja bazowała i opierała się na 
materiałach przedstawionych przez Urząd Miejski jak również opinii Radcy 
Prawnego.   
   
 
Ad 12. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania, 
wstrzymywania i cofania stypendiów sportowych oraz przyznawania nagród  
i wyróżnień dla zawodników i trenerów za osiągnięcie wysokich wyników 
sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym udzielił 
Inspektor ds. Oświaty P. Edyta Caputa. Poinformował, że przyjęcie 
przedmiotowej uchwały wynika z faktu, iż wprowadzona została ustawa z dnia 
25 czerwca 2010 roku o sporcie (obowiązująca od 16 października 2010r.) 
dotycząca nowej regulacji prawnej sportu w Polsce. W myśl art. 31 
wspomnianej ustawy wynika, że stypendia sportowe, nagrody i wyróżnienia dla 
zawodników, jak i trenerów mogą być przyznawane przez jednostki samorządu 
terytorialnego i finansowane z budżetu tych jednostek. Z godnie z ust. 3 
przywołanego przepisu, organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 
określa, w drodze uchwały, szczegółowe zasady, tryb przyznawania  
i pozbawiania oraz rodzaje i wysokość wspomnianych stypendiów sportowych, 
nagród sportowych i wyróżnień, biorąc pod uwagę znaczenie danego sportu dla 
tej jednostki samorządu terytorialnego oraz osiągnięty wynik sportowy.  
P. Edyta Caputa poinformowała, że przedmiotowa uchwała szczegółowo określa 
procedurę przyznawania, wstrzymywania i cofania stypendiów sportowych, 
nagród sportowych oraz wyróżnień dla zawodników i trenerów za ich osiągnięte 
wysokie wyniki we współzawodnictwie krajowym jak i międzynarodowym.  
W odniesieniu do stypendiów sportowych poinformowała, że jest to 
świadczenie pieniężne. Wysokość miesięcznego stypendium Komisja Kultury, 
Kultury Fizycznej, Turystyki i Promocji RM zaproponowała w kwocie od 200 zł. 
do 350 zł. Ponadto stypendium przyznawane jest na okres 12 miesięcy.  
Podkreśliła, że ilość i wysokość stypendiów sportowych jest uzależniona od 
kwoty zabezpieczonej w budżecie miasta (każdorazowo).  
Natomiast jeżeli chodzi o nagrody sportowe jest to również świadczenie 
pieniężne. Propozycja wysokości jednorazowej nagrody Komisji Kultury, 
Kultury Fizycznej, Turystyki i Promocji wynosi od 800 zł. do 1 250 zł. 
Z kolej wyróżnienie jest wyrazem uznania za wysokie wyniki sportowe we 
współzawodnictwie krajowym lub wysoki wynik we współzawodnictwie 
międzynarodowym zawodnika posiadającego licencję zawodnika, który jest 
Mieszkańcem Miasta Szczyrk.  
Termin zgłaszania kandydatów do stypendiów jak również nagród sportowych 
każdorazowo będzie określany przez Burmistrza Miasta.  



 13 

Przyznanie stypendium, nagrody może nastąpić przez Burmistrza Miasta lub 
na wniosek:   

1. klubu sportowego lub stowarzyszenia, 
2. Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki i Promocji RM w Szczyrku, 
3. innych podmiotów działających w sferze kultury fizycznej i sportu. 

 
P. Edyta Caputa poinformowała, że podjęcie przedmiotowej uchwały spowoduje 
uchylenie uchwał, które do tej pory funkcjonowały (z 2006r.) na podstawie 
których były przyznawane stypendia i nagrody sportowe. 
 
Przewodniczący Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki i Promocji  
P. Krzysztof Nikiel powiedział, że na posiedzeniu komisji kwestionowano zapis 
w §3 pkt 1 niniejszej uchwały: „jest mieszkańcem Miasta Szczyrk”. Komisja 
wskazywała by w uchwale zastosowano zapis: zawodnik jest członkiem 
klubu z siedzibą w Szczyrku. Poinformował, że Radca Prawny stwierdził, że 
tylko zawodnicy i inne osoby będące mieszkańcami gminy mogą otrzymywać 
stypendia, nagrody i wyróżnienia niezależnie od siedziby klubu w którym są 
zrzeszeni. Wynika to bowiem z przepisów ustawy o samorządzie gminnym,  
a zwłaszcza art. 7 ust. 1 pkt 10, który to stanowi, iż zadaniem własnym gminy 
jest zaspakajanie zbiorowych potrzeb mieszkańców gminy w zakresie kultury 
fizycznej.    
P. Krzysztof Nikiel podkreślił, że wówczas stypendium sportowe nie zostanie 
przyznane zawodnikom ze Szczyrku, gdyż nie spełniają kryteriów określonych 
w uchwale. Poinformował, że w budżecie miasta na 2011 rok zabezpieczono 
kwotę 20 000 zł. z tyt. przyznawania stypendiów i nagród sportowych. 
W związku z powyższym zawnioskował o zabezpieczenie 
niewykorzystanych środków finansowych w przyszłorocznym budżecie  
(w zakresie kultury fizycznej). 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński poinformował, że każda uchwała jest 
bardzo wnikliwie analizowana przez nadzór prawny. Dlatego też należy 
uwzględnić czy oczekiwania Komisji są możliwe i aby nie podlegały 
zakwestionowaniu.   
P. Wojciech Bydliński powiedział, że ma zastrzeżenia do zapisu 
niniejszego projektu uchwały dot. określenia kwot „od-do” (zbyt 
precyzyjne określenie przedziału przyznania kwoty stypendium, nagrody). 
Poinformował, że w uchwałach funkcjonujących do tej pory stosowano zapis 
określający minimalne miesięczne wynagrodzenie za pracę. Zaznaczył, że 
stypendium czy nagroda sportowa powinna motywować do dalszej pracy.  
W związku z powyższym zaproponował pozostawienia zapisu na podstawie roku 
ubiegłego bądź też jego wykreślenie.  
 
Przewodniczący Komisji P. Krzysztof Nikiel wyjaśnił, że cześć najlepszych 
zawodników sportowych uczęszcza do Liceum Ogólnokształcącego Szkoła 
Mistrzostwa Sportowego Szczyrk z siedzibą w Buczkowicach. Jeżeli 
uwzględnimy zapis: „jest mieszkańcach miasta Szczyrk” wówczas nie ma 
możliwości przyznania stypendium czy też nagrody sportowej ze względu na 
brak spełnienia kryteriów. 
 
P. Krystian Harazin wyjaśnił, że przedmiotowy projekt uchwały znacząco nie 
odbiega od poprzedniego z 2006r. Następnie zakwestionował zapis w Rozdziale 
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II NAGRODY DLA ZAWODNIKÓW TENERÓW §11 ust. 1  „(...) wysokie wyniki 
sportowe we współzawodnictwie krajowym lub wysoki wynik we 
współzawodnictwie międzynarodowym (...)” i zapytał co należy rozumieć pod 
pojęciem „wysokie wyniki w kraju i za granicą”. 
 
Radny P. Borys Matlak zwrócił się zapytaniem do Radcy Prawnego odnośnie 
zapisu §6 ust. 3 i 4, co w sytuacji braku pozytywnej opinii Komisji Kultury, 
Kultury Fizycznej, Turystyki i Promocji RM w tym zakresie. 
 
Radca Prawny P. Grzegorz Widerski odniósł się do przepisów ustawy  
o samorządzie gminnym z których wynika, że stypendia, nagrody i wyróżnienia 
mogą być przyznawane tylko dla MIESZKAŃCÓW MIASTA SZCZYRK.  
W dalszej części wypowiedzi wyjaśnił, że nadzór prawny Wojewody Śląskiego 
wskazuje określenie widełek (% czy kwota). W odpowiedzi na pytanie Radnego 
P. Borysa Matlak powiedział, że przytoczony zapis nic nie zmienia, gdyż 
kompetencje Burmistrza Miasta wynikają wprost z ustawy o samorządzie 
gminnym. Burmistrz Miasta jest odpowiedzialny za wykonanie przedmiotowej 
uchwały. 
 
Radny P. Łukasz Franasik zapytał czy Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, 
Turystyki i Promocji RM powinna pełnić jedynie funkcję opiniującą i nie ma 
wpływu na przyznawanie stypendium i ich wysokości. Uważa, że rola komisji  
w tym zakresie jest ograniczona. 
 
W odpowiedzi Radca Prawny P. Grzegorz Widerski wyjaśnił, że jasno wynika  
z ustawy o samorządzie gminnym, że Rada Miejska jest organem 
uchwałodawczym i nie może wziąć na siebie zakresu obowiązków, który z mocy 
ustawy określa Burmistrza Miasta jako organ wykonawczy, który ma 
obowiązek wykonania uchwał rady.  
Radny P. Łukasz Franasik powiedział, że w takiej sytuacji skoro Rada jest 
organem stanowiącym powinna modyfikować projekt uchwały i zmiany 
powinny zostać uwzględnione. 
P. Borys Matlak powiedział, że z przedstawionego projektu uchwały wynika, iż 
opinia Komisji nie jest wiążąca dla Burmistrza Miasta. Uważa, że działania 
komisji w tym zakresie są ograniczone. 
Radny P. Andrzej Jastrzębski zaproponował, pozostawienie zapisu, gdyż 
Komisja weryfikuje i opiniuje wniosek. Uważa, że ostateczne przyznanie 
wysokości stypendium czy też nagrody sportowej pozostaje w kwestii 
Burmistrza Miasta, którą to decyzję powinien uzasadnić. 
 
Radny P. Krystian Harazin ponowił pytanie dot. zapisu: „(...) wysokie wyniki 
sportowe”. 
W odpowiedz P. Krzysztof Nikiel powiedział, że jest to kwestia określająca 
zdobyte miejsca przez zawodników (np. I, II, III) – klasy sportowe.   
 
Radny P. Andrzej Łaciak przytoczył zapis §14 pkt 3 „opis wysokiego wyniku 
sportowego we współzawodnictwie krajowym lub międzynarodowym 
osiągniętego przez zawodnika wraz z dokumentami potwierdzającymi ten 
wynik”.  
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Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński wyjaśnił, że do tej pory współpraca 
między Radą Miejską, a Burmistrzem Miasta nie budziła zastrzeżeń.  
 
Radny P. Borys Matlak wyjaśnił, że na posiedzeniu komisji brano pod uwagę 
ilość osób, którym można przydzielić stypendium, nagrodę, wyróżnienie. 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy zwrócił się do Radnych  
o ustosunkowanie się do propozycji Burmistrza Miasta dot. zmiany zapisu  
w Rozdziale I §2 ust. 1 jak również w Rozdziale II §12 ust. 1 dot.  wysokości 
stypendium i nagrody sportowej (ujęcie %). 
Przewodniczący Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki i Promocji  
P. Krzysztof Nikiel przychylił się do propozycji Burmistrza Miasta. 
 
Inspektor ds. Oświaty P. Edyta Caputa wyjaśniła, że w poprzedniej uchwale 
widniał zapis: odnośnie stypendium – „Wysokość miesięcznego stypendium 
wynosi do 50% minimalnego wynagrodzenia (brutto) ustalonego zgodnie  
z Rozporządzeniem Rady Ministrów w sprawie wysokości minimalnego 
wynagrodzenia za pracę obowiązującego w dniu przyznania stypendium”. 
 
Burmistrz Miasta zaproponował uwzględnić zapis: 

 wysokość miesięcznego stypendium wynosi od 25% do 50% minimalnego 
wynagrodzenia (brutto), 

 wysokość jednorazowej nagrody wynosi od 50% do 100% minimalnego 
wynagrodzenia (brutto). 

 
Radna P. Bożena Dziedzic zapytała o przyznanie wyróżnienia dla zawodnika. 
W odpowiedzi P. Edyta Caputa wyjaśniła, że wyróżnienie ma charakter 
uznaniowy (dyplom, puchar) nie jest to świadczenie pieniężne.   
Radny P. Krystian Harazin zakwestionował brak wyszczególnienia zapisu  
w Rozdziale III §19 ust. 2 dot. wyróżnienie dla trenera.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie propozycję Burmistrza Miasta 
uwzględniającą zapis w Rozdziale I STYPENDIA SPORTOWE DLA 
ZAWODNIKÓW §2 ust. 1:  „Wysokość miesięcznego stypendium wynosi od 25% 
do 50% minimalnego wynagrodzenia (brutto)”. Wniosek został przyjęty 
jednogłośnie (14 gł. ”za” – bez udziału w głosowaniu Radnego P. Andrzeja 
Jastrzębskiego).  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie propozycję Burmistrza Miasta 
uwzględniającą zapis w Rozdziale II NAGRODY DLA ZAWODNIKÓW, 
TRENERÓW §12 ust. 1 „Wysokość jednorazowej nagrody wynosi od 50% do 
100% minimalnego wynagrodzenia (brutto)”. Wniosek został przyjęty 
jednogłośnie (15 gł. ”za”). 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński wyjaśnił, że stypendium sportowe jest 
formą uznania pracy zawodnika (wyników jego osiągnięć). Natomiast nie 
wyklucza, aby ten sam zawodnik otrzymał nagrodę sportową, która jest 
osiągnięciem konkretnego wyniku, która Naszym uznaniem zasłuży na tę 
nagrodę.  
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Radca Prawny P. Grzegorz Widerski zaproponował uzupełnienie zapisu  
w Rozdziale III WYRÓŻNIENIA DLA ZAWODNIKÓW, TRENERÓW §19 ust. 2  
„o trenera”. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie propozycję Radcy  Prawnego 
uwzględniającą zapis w Rozdziale III WYRÓŻNIENIA DLA ZAWODNIKÓW, 
TRENERÓW §19 ust. 2:  „Zawodnika i trenera można wyróżnić”. Wniosek 
został przyjęty jednogłośnie (15 gł. ”za”). 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy przedstawił projekt uchwały  
z poprawkami i poddał go pod głosowanie. 
 
 
UCHWAŁA Nr XI/36/2011 
w sprawie: zasad i trybu przyznawania, wstrzymywania i cofania 
stypendiów sportowych oraz przyznawania nagród i wyróżnień dla 
zawodników i trenerów za osiągnięcie wysokich wyników sportowych we 
współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym została podjęta (13 gł. 
”za”, 2 gł. ”wstrz.się”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 13. 
 
Informacja n/t opinii Komisji Rewizyjnej RM w sprawie pisma Adwokata Pana 
Janusza Gałkowskiego reprezentującego Spółkę dla Zagospodarowania 
Wspólnot Leśnych w Szczyrku przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
P. Bożena Dziedzic. Poinformował, że Komisja na posiedzeniu 20 maja br. 
analizowała i zapoznała się z pismem Adwokata Janusza Gałkowskiego jak 
również z materiałami przedstawionymi ze strony Urzędu Miasta w tej sprawie.  
Następnie zwróciła się do Radcy Prawnego P. Grzegorza Widerskiego  
o przedstawienie informacji w tym zakresie. 
 
Radca Prawny P. Grzegorz Widerski wyjaśnił, że Pełnomocnik Spółki dla 
Zagospodarowania Wspólnot Leśnych Adwokat P. Janusz Gałkowski nie 
sprecyzował charakteru przesłanego wystąpienia (skarga czy pismo).  
Poinformował, że sprawa dotyczyła dwóch kwestii: 

 podstawy prawnej oraz sygnatury akt postępowania dot. zmiany 
właściciela działek do ewidencji gruntów i budynków prowadzonej przez 
Starostę Bielskiego oraz 

 wycinki drzew. 
Z kolej Starosta Bielski zawiadomił Urząd Miejski w Szczyrku (pismem z dnia 
12 maja 2011r.) o wszczęciu postępowania w sprawie wykreślenia z ewidencji 
gruntów i budynków Gminy Szczyrk jako właściciela działek o numerach: 
4612, 4974, 5046/1, 5046/2,  6162, 6163, 6164, 6165 i wpisania jako 
właściciela w/w działek Spółki dla Zagospodarowania Wspólnot Leśnych  
w Szczyrku „Palarusy”.  
Zgodnie z art. 234 Kodeksu postępowania administracyjnego, który stanowi: 
„W sprawie, w której toczy się postępowanie administracyjne: 

1) skarga złożona przez stronę podlega rozpatrzeniu w toku postępowania, 
zgodnie z przepisami kodeksu, 
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2) skarga pochodząca od innych osób stanowi materiał, który organ 
prowadzący postępowanie winien rozpatrzyć z urzędu”. 

W związku z powyższym zasadne jest przekazanie dokumentów Adwokata  
P. Janusza Gałkowskiego do Starostwa Powiatowego w Bielsku-Białej celem 
rozpatrzenia w ramach prowadzonego postępowania administracyjnego w tej 
sprawie. 
  
  
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy nawiązał do pisma skierowanego przez 
Adwokata P. Janusza Gałkowskiego do Rady Miejskiej w Szczyrku wskazując 
przedłożenie na Sesję RM w/w spraw celem wyjaśnienia powstałych 
wątpliwości. W związku z powyższym na Sesji Nadzwyczajnej RM odbytej  
w dniu 19 kwietnia 2011r. Rada Miejska zapoznała się z przesłanymi 
materiałami i zobowiązała Burmistrza Miasta Szczyrk do: 

1. zaprzestania ścinki drzew i innej działalności na terenie Wspólnoty 
Leśnej Palarusy, z wyłączeniem prac porządkowych do ostatecznego 
wyjaśnienia spraw własnościowych, 

2. wniosła o przedstawienie chronologii dat w którym miasto stało się 
właścicielem Wspólnot w Szczyrku oraz  

3. wniosła o wykaz wszystkich wspólnot i działek, które zostały wpisane na 
rzecz miasta. 

W związku z powyższym uważa, że na dzień dzisiejszy należy przyjąć do 
wiadomości przedstawione wyjaśnienia.  
 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej P. Bożena Dziedzic zwróciła się do 
Burmistrza Miasta odnośnie zorganizowania spotkania w przedmiotowym 
temacie z udziałowcami wspólnoty. 
 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński wyjaśnił, że na Sesji Nadzwyczajnej 
odbytej w dniu 19 kwietnia br. zobowiązano go do zorganizowania 
przedmiotowego spotkania z Zarządem „Palarusy” jak również członkami 
Wspólnoty. Podkreślił, że na dzień dzisiejszy pojawiły się okoliczności, które 
wstrzymały działania zmierzające w tym kierunku. Zaznaczył, że 
zorganizowanie przedmiotowego spotkania w tym momencie spowodowało by 
dalszą polemikę w tym temacie.  
 
Rada Miejska w Szczyrku zapoznała, się ze stanowiskiem Komisji 
Rewizyjnej jak również wyjaśnieniami przedstawionymi przez Radcę 
Prawnego i przyjęła do wiadomości. 
 
 
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową 
przerwę, po której wznowił obrady przystępując do kontynuacji porządku 
obrad. 
 
 
Ad 14. 
 
Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w pkt 6 porządku obrad  
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Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński nawiązał do uroczystości obchodów 
100 –lecia ZSPiG Nr 2 w Szczyrku i wsparcia finansowego ze strony miasta. 
 
Na pytanie dotyczącego zaawansowania procesu zbycia budynku przy ul. 
Beskidzkiej 99 jak również Ośrodka „Włókniarz” wyjaśnił pracownik Ref. 
GKUHiR P. Tomasz Laszczak. Poinformował, że rozpoczęto akcję promocyjną, 
powstała nowa strona internetowa mówiąca o zbywanych nieruchomościach 
gminnych. Na dzień dzisiejszy trwa promocja tej strony. Ukazały się artykuły w 
prasie lokalnej. W odniesieniu do budynku przy ul. Beskidzkiej 99 
poinformował o ogłoszeniu przetargu w przyszłym tygodniu.  
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński odpowiadając na pytanie dotyczące 
wizytacji obiektu tras biegowych i rowerowych z Inspektorem Nadzoru 
poinformował, że miała na celu ocenienie obecnego stanu i wypracowanie 
wspólnego stanowiska w stosunku do wykonawcy uwzględniając 
niedociągnięcia czy też prace, które należy wykonać (w ramach okresu 
gwarancyjnego).  
 
W kwestii organizacji Letniego Grand Prix w skokach narciarskich (udział 
finansowy) P. Wojciech Bydliński poinformował, że miasto nie przewiduje 
kosztów organizacji w/w imprezy. Natomiast MOKPiI udostępni na potrzebyb 
imprezy swoje obiekty i bazę techniczną.   
 
W temacie zniszczeń pionowych znaków drogowych wzdłuż dróg gminnych 
Burmistrz Miasta powiedział, że oznakowanie jest w trakcie realizacji.  
 
W odniesieniu do donic z kwiatami na chodnikach Pan Burmistrz 
poinformował, że uzgodniono z Prezesem PK P. Kazimierzem Marek sposób 
ułożenia donic w miejscach wyjazdu z dróg bocznych.    
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński odpowiadając na pytanie dotycząc 
wystąpienia do COS w Warszawie z oficjalnym zapytaniem  
o prawdopodobieństwo realizacji inwestycji na Skrzyczne poinformował, że wraz 
z Przewodniczącym Rady, pismo przedmiotowej treści zostało przesłane 
zarówno do MSiT, COS jak i OPO COS w Szczyrku. Po przeprowadzonych 
rozmowach z Sekretarzem Stanu w MSiT P. Ryszardem Stachurskim, który 
zapoznał się z pismem i stwierdził, że: „w resorcie nie ma na nic pieniędzy”.  
P. Wojciech Bydliński uważa, że od samego początku działania OPO COS  
w Szczyrku zmierzały do uzyskania od miasta maksymalnych ulg 
podatkowych. Z zaoszczędzonych pieniędzy można by realizować inwestycję 
wyciągową, wiedząc, że z zewnątrz żadne pieniądze do COS-u nie napłyną.  
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński powiedział, że P. Ryszard Stachurski 
zobowiązał się do poinformowania go o ostatecznym rozstrzygnięciu. Ponadto 
zaznaczył, że już pól roku temu mówił o tym, że zacznie się szukanie winnego 
za brak nowej kolejki. Uważa, że ze strony miasta zrobiono wszystko, aby ta 
inwestycja mogła powstać.  
 
W kwestii przedstawienia harmonogramu prac pozimowych Kierownik Ref. 
GKUHR P. Mariusz Pindel poinformował, że w remontach cząstkowych 
wykonano: 

 ul. Stroma,  
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 ul. Jagodowa,  
 ul. Jeżynowa, 
 ul. Willowa,  
 ul. Przedwiośnie, 
 ul. Wrzosowa, 
 ul. Świerkowa, 
 ul. Narciarska, 
 ul. Grabowa,  
 ul. Zwalisko. 

Natomiast planowane remonty na najbliższy 2 tyg.: 
 droga dojazdowa do Ośrodka rehabilitacji na Solisko, 
 ul. Jodłowa (dolny odcinek), 
 ul. Orzechowa, 
 droga dojazdowa usytuowana pomiędzy ul. Skalistą, a ul. Krótką, 
 ul. Poziomkowa (górny odcinek). 

 
Na pytanie dotyczącego przedstawienia kosztorysu ewentualnego wyburzenia 
DW „Włókniarz” wyjaśnił pracownik Ref. GKUHiR P. Tomasz Laszczak. 
Poinformował, że wykonano wstępny operat szacunkowy (łącznie z opłatami 
środowiskowymi) wynoszący 2 600 000 zł.  
 
Odnośnie uregulowania i umocnienienia brzegu rzeki Żylica Pan Burmistrz 
powiedział, że należy wrócić do naturalnych regulacji brzegów rzeki Żylica. 
Uważa, że inwestycja nie powinna być zagrożona.  
 
Następnie Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński udzielił informacji ze 
spotkania z Zarządem Wspólnoty Leśnej „Palarusy”. Poinformował, że zwrócono 
się o wycofanie wniosku o wpis do rejestru gruntów. Podkreślił, że w księgach 
wieczystych zawsze widniała Gmina Szczyrk tylko, że była pod innym zapisem. 
Natomiast Wspólnoty nigdy nie były właścicielami, były tylko użytkownikami 
tego terenu.     
 
Burmistrz Miasta poprosił Kierownika Ref. GKUHR P. Mariusz Pindel  
o udzielenie odpowiedzi n/t zakresu przeprowadzania kontroli przydomowych 
oczyszczalni biologicznych ścieków.  
P. Mariusz Pindel poinformował, że przedmiotowe kontrole są prowadzone. 
W uzupełnieniu pracownik Ref. GKUHiR P. Danuta Byrdy powiedziała, że 
kontrole te obejmują m.in. sprawdzanie ile razy i jak często wywożony jest stały 
osad, czy urządzenia przechodzą terminowo badania techniczne itp. 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński dodał, że Urząd bardzo aktywnie będzie 
egzekwował podłączenia do sieci kanalizacyjne (nakazy) tam gdzie istnieje taka 
możliwość.  Z tego względu, że jeżeli miasto nie zmusi właścicieli posesji do 
takich działań to za 2 lata będzie płacić kary nakładane na gminy,  
w których będzie za niski procent podłączonych do sieci domów.     
 
W temacie różnicy poziomu między posesją, a ścieżką rowerowo-pieszą 
(wysokości krawężnika) wyjaśnień udzielił Kierownik Ref. GKUHR P. Mariusza 
Pindel. Poinformował, że w projekcie przyjęto rozwiązanie dot. 2% spadku 
terenu w stronę rzeki „Żylica”, co jest wymusza taką wysokość ułożenia 
krawężnika. Poinformował, że uczestniczył w interwencji zgłoszonej przez 
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mieszkańców następnie z Nadzorem Inwestorskim w przedmiotowej kwestii. 
Natomiast nie ma możliwości obniżenia krawężników na wjazdach z tego 
względu, że kostka byłaby położona o 1,5-2 cm wyżej od krawężnika. Dlatego 
też wykonawca realizując już częściowo zadanie pozostawia miejsce na 
wyjazdach z posesji, albo też na bieżąco są nadsypywane wjazdy, aby móc 
swobodnie wjeżdżać i wyjeżdżać z nieruchomości. Natomiast nie ma już 
możliwości dokonania dodatkowych zmian.  
 
W temacie Bieniatki Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński powiedział, że nie 
należy pochopnie podejmować decyzji. Uważa, że najpierw należy zorganizować 
spotkanie z mieszkańcami przysiółka Bieniatki, a następnie przedstawić 
propozycje ewentualnego wyjścia naprzeciw oczekiwaniom Gminy Wilkowice 
(zamiana gruntów). 
 
Burmistrz Miasta poprosił Kierownika Ref. GKUHR P. Mariusza Pindel  
o udzielenie odpowiedzi n/t areału do koszenia trawy przez PK w Szczyrku.  
P. Mariusz Pindel powiedział, że jest to 54 706 m2.  
 
Odnośnie możliwości budowy wysepki wzdłuż głównej ulicy Pan Burmistrz 
powiedział, że dokładniejsze rozeznanie i opracowanie powinno wyjść od 
Komisji Gospodarki Miejskiej RM. Z pewnością spowoduje to przysłowiowe 
„schody” w rozmowach z Wojewódzkim  Zarządem Dróg. Natomiast można coś 
takiego zrobić na drogach gminnych.  
 
W kwestii wykonania nawierzchni asfaltowej (deptak) do czasu rozpoczęcia 
tegorocznego TKB Pan Burmistrz poinformował, że najprawdopodobniej nie 
zostanie wykonana.  
 
W odniesieniu do rozprzestrzeniającej się w Salmopolu trującej rośliny (barszcz 
Sosnowskiego) Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński powiedział, że jeżeli 
pozwolą na to możliwości finansowe, miasto pomoże mieszkańcom uporać się  
z tym tematem.   
 
W temacie rozmnażania się żmij poprzez nie wykaszanie traw, Pan Burmistrz 
wyjaśnił, że nowa ustawa o wykaszaniu łąk w miastach nie obowiązuje. Dlatego 
też należy zwrócić się z apelem do mieszkańców poprzez Gazetę Szczyrkowską  
o wykaszanie traw przez właścicieli posesji.  
 
W odniesieniu do zawężania chodnika przez reklamy, płatne karuzele dla dzieci 
Pan Burmistrz powiedział, że podejmowane są działania w tym zakresie.    
 
Na pytanie dotyczącego możliwość wykonania kosztorysu naprawy ulicy na 
Zahańderkę, Kierownik Ref. GKUHiR P. Mariusz Pindel poinformował, że jest 
możliwość wykonania kosztorysu w/w ulicy.  
 
W odniesieniu do sygnalizacji pulsacyjnej w Centrum Miasta P. Mariusz Pindel 
poinformował, że na dzień dzisiejszy nie wpłynęła odpowiedź do UM od Zarządu 
Dróg Wojewódzkich.   
W związku z powyższym Burmistrz Miasta zobowiązał Kierownika Ref. GKUHiR 
o ponowienie pisma w tej sprawie. 
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Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński w nawiązaniu do tablicy informacyjnej 
z ofertą hoteli uważa, że taka tablica powinna być usytuowana po drugiej 
stronie ulicy, gdzie ludzie wysiadają z autobusu przyjeżdżającego do Szczyrku.  
Pracownik Ref. GKUHiR P. Tomasz Laszczak poinformował o wystąpieniu (po 
raz kolejny) do właściciela o usunięcie przedmiotowej tablicy z wyznaczeniem  
terminu. W przypadku braku zastosowania się do zaleceń sprawa zostanie 
skierowana na drogę postępowania karno-administracyjnego przez UM.   
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński odpowiadając na pytanie dotyczące 
możliwości przeprowadzenia akcji odpadów wielkogabarytowych dwa razy  
w roku. Poinformował, że jest taka możliwość, ale wiąże się to z dużymi 
kosztami ze strony miasta. Niewątpliwie efekt jest widoczny.   
 
W kwestii usunięcia drzew z rzeki Pan Burmistrz przyjął do wiadomości. 
 
Następnie Burmistrz Miasta nawiązał do budowy kanalizacji sanitarnej  
w rejonie ul. Myśliwskiej, ul. Ogrodowej i ul. Orzechowej. Poinformował, że 
kanalizacja objęła te budynki, które nie były zrealizowane w ramach ostatniego 
projektu. Te dwa budynki o których mówił Przewodniczący Rady jeszcze w tych 
projektach nie były uwzględniane (są to budynki nowe). Istotną kwestią jest to, 
że te budynki mają możliwość podłączenia z tego względu, że w bezpośrednim 
sąsiedztwie ten kolektor przebiega. Dodał, że dla niego to również jest porażka.  
Poinformował, że będą jeszcze przeprowadzone rozmowy w tym zakresie. 
 
Burmistrz Miasta poprosił Z-ce Burmistrza P. Wojciecha Kufel o udzielenie 
odpowiedzi n/t boiska przy ZSPiG Nr 1. 
Z-ca Burmistrza P. Wojciech Kufel poinformował, że inspektor nadzoru budowy 
był cały czas podczas wykonywania elementów betonowych, ale wówczas nie 
miał możliwości oceny jakości betonu. Taką ocenę można wykonać dopiero po 
4-6 tygodniach.   
 
Odnośnie remontu ul. Górskiej (osuwisko przy ZSP), Z-ca Burmistrza 
powiedział, że potok nie jest własnością miasta, a nikt nie przyznaje się do jego 
posiadania. Dlatego w dalszym ciągu prowadzona jest korespondencja z 
Zarządem Dróg Powiatowych w przedmiotowej sprawie. 
Natomiast w temacie remontu przepustu na ul. Grzybowej podjęto działania  
w kierunku zabezpieczenia terenu własnym sumptem ze względu na brak 
środków finansowych.  
 
W kwestii remontu ul. Uzdrowiskowej (potok Dunacie), Z-ca Burmistrza 
poinformował, że na remont potoku przy ul. Uzdrowiskowej przeznaczone jest 
360 000 zł. (brutto) z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska oraz 90 000 
zł. Z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji. Nie zostaną wykonane 
zapory rumoszowe ze względu na brak środków finansowych. Ponadto 
przygotowano dokumentacje na wykonanie zadania. 
 
W kwestii podwyższenia muru oporowego na wysokości posesji przy ul. 
Wiślańskiej 14, Z-ca Burmistrza poinformował, że przy tym temacie ciągną się 
kłopoty, bo potoki nie są własnością miasta, a nikt nie kwapi się do ujawnienia 
jego posiadania.  
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Kolejnym tematem poruszonym przez P. Wojciecha Kufel dot. remontu muru 
naprzeciw OSP. Poinformował, że ogłoszono przetarg na przedmiotowe roboty, 
na kwotę 100 000 zł.  
 
Poinformował, że w 3 czerwca br. będzie przeprowadzona kontrola przez Urząd 
Wojewódzki  w zakresie wydatkowania środków popowodziowych.  
 
Ponadto zaplanowano wprowadzenie do zadań popowodziowych remont ulicy 
na Zahańderkę.  
 
Odnośnie wzbogacenia placów zabaw P. Wojciech Kufel powiedział, że  
w budżecie na 2011 zabezpieczono mniejszą kwotę niż w roku ubiegłym. 
Natomiast podjęto działania w kierunku remontów i ogrodzenia placów zabaw 
w celu zapewnienia bezpieczeństwa. Poinformował również o trwającym 
konkursie dot. budowy 100 placów zabaw z okazji 100 urodzin NIVEA. 
Zgłoszono 3 place zabaw: 
- rejon ul. Sosnowej (przy trasach biegowych), 
- rejon ZSPiG Nr 1 (nad boiskiem), 
- rejon Centrum (ul. Deptak nad Żylicą). 
 
W temacie wykazu prac remontu ul. Widokowej P. Wojciech Kufel 
poinformował, że właściciele posesji nie zgodzili się na oddanie swojego gruntu 
pod inwestycję, więc z planu remontu ul. Widokowej trzeba było usunąć 
budowę poboczy. Pozostało jedynie wykonanie 3,5 –metrowej szerokości 
nawierzchni drogowej oraz pozostałe prace remontowe zgodnie z dokumentacją.  
 
W odpowiedzi na remont mostku na ul. Poziomkowej, Z-ca Burmistrza 
poinformował, że jest to końcowa faza do przygotowania dokumentacji na 
przebudowę tego mostku. Na dzień dzisiejszy prowadzone są rozmowy  
z mieszkańcami z tego względu, że na czas remontu mostek będzie zamknięty i 
musi zostać wykonany objazd po terenach prywatnych.     
 
Radny P. Stefan Przybyła odpowiadając na pytanie Przewodniczącego Zarządu 
Osiedla Nr 3 P. Piotra Strzelczyk wymienił kilka działań, jak np. zaangażowanie 
w sprawę naprawy nawierzchni ul. Uzdrowiskowej. Dodał też, że w kampanii 
mówił o potrzebie budowy chodnika wzdłuż tej ulicy. Zaznaczył, że przed 
wyborami nie wiedział, że budżet miasta jest tak „marny” i teraz należy zderzyć 
się ze smutną rzeczywistością.  
Natomiast Radny P. Krystian Harazin poinformował, że działa w samorządzie 
od 2000 roku. Powiedział, że jego paca w samorządzie polega na organizowaniu 
zebrań mających na celu zapoznania mieszkańców z planowanymi 
inwestycjami w Osiedlu.      
 
 
Ad 15. 
 
Wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy powitał Prezesa Szczyrkowskiego 
Związku Ośrodeka Narciarskiego P. Stanisława Richtera i poprosił go  
o zabranie głosu. 



 23 

Uczestniczący w posiedzeniu P. Stanisław Richter przedstawił i omówił 
planowane inwestycje SON jako właściciela Ośrodka Narciarskiego Czyrna-
Solisko (stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  
 
 
Ad 16. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 
podziękował radnym i przybyłym gościom za udział w Sesji ogłaszając 
zamknięcie XI Sesji Rady Miejskiej w Szczyrku.  
 
 
Sesja trwała w godzinach 1100-1600 

  
 
Protokołowała: R. Pietryszak 
 
 
 


